
قهرماني گاتلين در حضور اسطوره جامائيكايي
امپراطوري يوسين بولت فروريخت 

س��ريع ترين دونده جهان در حضور 56هزار تماش��اگر با 3 صدم ثانيه 
اختلاف مدال طلا را تقديم حريف امريكايي اش كرد. شانزدهمين دوره 
رقابت هاي دووميداني قهرماني جهان در لندن در حال پيگيري است و 
جاستين گاتلين قهرمان دوي 100متر جهان شد. در حالي كه اسطوره 
جامائيكايي اين عنوان را سال ها در اختيار داشت، گاتلين با ركورد 9/92 
ثانيه زودتر از سايرين از خط پايان گذشت و مدال طلا را از چنگ بولت 
در آورد. كريستين كولمن ديگر دونده امريكايي نيز با ركورد 9/94 مدال 
نقره را از آن خود كرد و بولت ركورد9/95 ثانيه را  از خود به جا گذاشت. 

  شبي تلخ براي بولت
اوسين بولت سال هاست كه اجازه نداده هيچ دونده اي سريع تر از او بدود. 
دونده اهل جامائيكا در اين سال ها با 8 طلاي المپيك و 11 طلا، دو نقره و 
يك برنز جهاني يكه تازي بي رقيب به حساب مي آمد. اما ورزشگاه المپيك 
لندن يك بار ديگر ميزبان آوردگاهي بزرگ است؛ رقابت هاي قهرماني 
جهان آخرين رويدادي است كه بولت در آن شركت مي كند و قرار است 
اين دونده سيه چرده بعد از اين رقابت ها از دنياي قهرماني خداحافظي 
كند. عملكرد دور از انتظار يوس��ين بولت تعجب هم��گان را به همراه 
داشت، اين آخرين حضور بولت در دوي 100 متر بوده و دو 4در100 متر 
آخرين فرصت او براي جبران اين ناكامي است. با اين حال يوسين بولت 
از عملكردش در دوران حرفه اي راضي اس��ت: »من پيش از اين به دنيا 
ثابت كردم كه يكي از بهترين ورزش��كاران جهان هستم. فكر نمي كنم 
كه اين اتفاق چيزي را تغيير دهد. من سهم خود را براي پيشرفت ورزش 
انجام دادم و نش��ان دادم كه ورزش در حال  بهتر شدن است. من سهم 
خود را انجام داده ام، اما شما هستيد كه بايد تصميم بگيريد كه من چه 
ارزشي در ورزش دارم. فكر مي كنم كه در طول اين سال ها نشان دادم 
كه خاص هستم و كارها را متفاوت انجام مي دهم. فكر مي كنم كه ديگر 
كسي شبيه من نخواهد آمد. « بولت ناكامي اش در لندن را اينگونه توضيح 
داد: »استارت زدنم كار را خراب كرد. معمولاً بهتر از اين مي شد، اما اين بار 
درست انجام نشد و همين باعث شد كه كار خراب شود. از حمايت هاي 
همه تشكر مي كنم. هيچ وقت انتظار چنين جمعيتي را نداشتم. آنها باعث 
شدند كه من بهترين هايم را به نمايش بگذارم. از تمام مردم لندن براي 
عشق و تحسين شان تشكر مي كنم و متأسفم كه نتوانستم آن چه آنها 
مي خواستند را انجام دهم. « دونده جامائيكايي كه تجربه سه قهرماني 
در بازي هاي المپيك و سه قهرمان در مسابقات جهاني دوي 100 متر را 
در كارنامه دارد، براي گاتلين آرزوي موفقيت كرد: » او در طي اين سال ها 
كارش را انجام داده است. فكر مي كنم در اين رقابت ها نيز او بهترين بود. 
گاتلين يكي از بهترين دووميداني كاران جهان اس��ت، به همين دليل 
شما مجبوريد مقابل او همه تلاشتان را به كار بگيريد. از رقابت با گاتلين 

خوشحالم، او انسان بسيار خوبي است.«
  قهرماني كه هو شد

هواداران پرتعداد بولت درست زماني كه مسابقه دوي 100 متر جهان شروع 
شد، جاستين گاتلين را هو كردند تا با اين كار تمركز او را به هم بريزند. با اين 
وجود قهرمان امريكايي دست از تلاش نكشيد و به هدفش رسيد. گاتلين كه از 
اين پس عنوان سريع تر مرد جهان را يدك مي كشد، از رقابت با بولت احساس 
خوبي دارد: »در اين رقابت توجهي به هواداران و هو كردن آنها نداشتم. انرژي 
خودم را تا نيمه اين مسابقه ذخيره كردم و سپس با تمام توان به سمت خط 
پايان دويدم و همان كاري را كردم كه بايد مي كردم. كساني هم اينجا بودند 
كه من را دوست دارند و تشويقم كردند. من و بولت در پيست با يكديگر رقيب 
هستيم، اما رقابتي سالم با يكديگر داريم و با هم شوخي مي كنيم. بعد از اين 
مسابقه اوسين به من تبريك گفت. « گاتلين همچنين بولت را الگوي خود 
خواند: » بولت شخصيتي هيجان انگيز دارد كه بارها عملكردي فوق العاده را 
از خود به نمايش گذاشته و هميشه در طول اين سال ها كلاس خود را حفظ 
كرده اس��ت. او بود كه به من الهام بخش��يد تا دونده اي بهتر و قوي تر شوم. 
هميشه رؤياي اين را داشتم كه جدي ترين رقيب بولت باشم. رسانه ها فكر 
مي كنند رقابت سختي با يكديگر داريم و از يكديگر متنفر هستيم، اما اينطور 
نيست. « قهرمان 35 س��اله كه پس از المپيك 2004 ديگر نتوانست مدال 
طلاي دوي 100 متر را از آن خود كند، اهداف بزرگي در سر دارد: » قصد دارم 
بازنشسته شوم، اما پسرم مي خواهد من در بازي هاي المپيك توكيو مسابقه 
دهم، بنابراين سال به سال پيش خواهم رفت و بايد ببينم چه خواهد شد. « 

لژيونرها در زمان عقد قرارداد دقت كنند
حضور دو فوتباليست ايراني در بازي با تيمي 
از رژيم اشغالگر قدس اتفاقي ناخوشايند و 
غيرقابل پذيرش بود كه هيچ كس آن را تأييد 
نمي كند. متأسفانه مسعود شجاعي و احسان 
حاج صفي تصميم مناسبي نگرفتند و بايد 
توضيحات آنها را در خصوص اين تصميم 
بش��نويم.  اي كاش لژيونرهاي كشورمان 
در زمان عقد قرارداد به فكر چنين مسائلي 
باشند؛ آنها مي توانس��تند در قراردادشان 
بندي را بگنجانند كه اجازه داشته باشند 
در دو بازي تيم را همراهي نكنند. بازيكنان مي توانند براي جلوگيري از 
بروز اين اتفاقات آپشن هايي را در قراردادشان بگنجانند. فوتباليست هاي 
كش��ورمان به خاطر اينكه از سوي باشگاه تحت فش��ار بودند و احتمال 
جريمه شدن وجود داشت، مقابل حريف رژيم جعلي به ميدان رفتند. اما 
اين تنها يك بخش ماجراست؛ چراكه بحث عدم رويارويي با ورزشكاران 
رژيم صهيونيستي دولتي نيست و همواره از سوي ورزشكاران خودمان 
صورت گرفته است. غيبت اين دو بازيكن در بازي برگشت حتي مي توانست 
محروميت ها و جريمه هايي از سوي يوفا هم به دنبال داشته باشد. هرچند 
كه بازهم مي توانستند پي جريمه را به تنشان بمالند و بازي نكنند. با اين 
حال نبايد دست به اقداماتي احساسي بزنيم. در آن سوي مرزها بسياري 
منتظرند تا خبر محروميت بازيكنان ايراني تيم پانيونيوس را بشنوند و عليه 
فوتبال مان موضع بگيرند. بنابراين فدراسيون فوتبال بايد هوشمندانه با اين 
موضوع برخورد كند؛ چراكه ممكن است بحث دخالت دولت مطرح شده و 
فدراسيون فوتبال محروم شود. مهم اين است كه افكار عمومي و مردم اين 
حركت را تقبيح كرده و عليه آن موضع گرفته اند. بايد قبل از وقوع اتفاق اين 
موضوع را پيش بيني مي كردند. وقتي قرارداد براساس نظرات طرف مقابل 
نوشته مي  شود، چنين اتفاقي رخ مي دهد. مردم اين موضوع را تقبيح كردند 
و فدراسيون هم حتماً اين بازيكنان را توبيخ خواهد كرد. ما با يد با روش ها و 
دستورالعمل هايي كه وجود دارد اين موضوع را خنثي مي كرديم؛ البته آنها 
بهانه داشتند و مي گفتند ما تبعيض نژادي داريم در حالي كه دو انسان در 
حال ورزش هستند، اما فكر مي كنم اين دو فوتباليست مي توانستند بدون 
اينكه اسم خاصي از تيمي بياورند در قراردادشان اين اختيار را پيش بيني 

كنند كه در چند مسابقه شركت نكنند. 

بازگشت سعيدعلي حسيني
مي گفتند كه مي تواند پا جاي پاي حسين 
رضازاده بگذارد، اما از بد روزگار و شايد هم 
اتفاقات ديگر گرفتار دوپينگ شد و هشت 
س��ال از س��طح اول وزنه برداري دنيا دور 
ماند. سعيدعلي حسيني، اما نااميد نشد، 
تلاش كرد، اينجا و در ايران هم تلاش هاي 
زيادي براي لغو محروميت او شد تا اين جوان آينده دار از ميدان دور 
نماند و سرانجام اين تلاش ها نتيجه داد. ش��نبه بعدازظهر زماني 
كه ملي پوش��ان وزنه برداري تمرينات مجدد خود در تهران را آغاز 
كردند، چهره آشناي او را در محل اردو ديدند. سعيدعلي حسيني به 
اردو بازگشته و خود را  آماده حضوري مقتدر در رقابت هاي جهاني 
مي كند. او اين روزها در كنار بهداد سليمي در دسته فوق سنگين 

تمرين مي كند و اميدوار است بتواند سال هاي قبل را جبران كند.

استعداد سوزي نكنيم
هيجاني كه سكوها به بازي مي دهند، گاه حتي بازيكنان باتجربه و ميدان 
ديده را نيز دست پاچه و مضطرب مي كند. حتي اگر همه آن فريادهايي 
كه مي شنوند، تشويق هاي حمايتي باشد. جو سنگيني كه برخلاف آنچه 
كه تصور مي ش��ود، گاه نتيجه عكس دارد. اين فريادها، اين تشويق ها و 
حمايت ها كه البته در بسياري مواقع به سود تيم ها تمام مي شود، گاه به 
بيراهه مي رود و از كاه كوه مي سازد و مي تواند سرنوشتي تلخ را به دنبال 
داشته باشد. هيجاناتي كه عدم كنترل آن، بسياري را قوره نشده مويز كرده 

و خيلي زود از صحنه فوتبال محو مي كند!
فريادهاي »باش��و«، »باش��و«ي هواداران اس��تقلال در جريان بازي با 
استقلال خوزستان نمونه بارز همين هيجانات افراط گونه اي بود كه در 
صورت عدم كنترل آن مي تواند نس��خه بازيكن جواني را كه راهي دراز 
در پيش دارد، در همين گام اول بپيچد، اما نه به خير و خوش��ي. دليل 
مهمي كه چند سال پيش فرگوسن را برآن داش��ت تا اجازه استفاده از 
اتومبيل هاي اهدايي شورلت را به جوانان زير 23 سال تيمش ندهد. در 
واقع فوتبال ايران امروز نيازمند نگاهي همانند فرگوسن است. نگاهي 
كه باعث شد در دو دهه حضور او در اولدترافورد، شياطين سرخ همواره 
مدعي باش��ند و اجازه نداد اقتدار تيمش با هيجانات كاذب نشس��تن 

شاگردان جوانش پشت اتومبيل هاي آخرين مدل از بين برود. 
تش��ويق و حمايت مهدي قاعدي،  بازيكني كه ركورد جوان ترين بازيكن 
تاريخ استقلال را در ليگ برتر شكست، به تنهايي نه فقط كار بدي نيست، 
كه مي تواند باعث افزايش روحيه او و امثال او شود. اما تبديل كردن آنها به 
اسطوره و مقايسه شان با ستاره هاي بي بديل فوتبال كه راهي سخت را براي 
رسيدن به جمع برترين هاي فوتبال دنيا طي كرده اند، در همان ابتداي راه 
نه فقط خيانت به اين بازيكنان،  كه خيانت به جامعه فوتبال است. در واقع 
همانطور كه ماجدي،  پيشكسوت استقلال نيز به درستي به آن اشاره مي كند، 
 بايد اجازه داد قائدي، همان قائدي باشد، نه مسي و رونالدو. او در واقع نمونه اي 
از دهها بازيكن جواني است كه مي توانند آينده اي روشن در فوتبال ايران 
داشته باشند. بازيكناني كه شايد ستاره هاي بعدي تيم هاي خود و حتي تيم 
ملي باشند. به شرط آنكه با هيجانات افراط گونه و حمايت هاي كوركورانه راه 

موفقيت را برآنها نبسته باشيم و مانع از رسيدن آنان به قله نشويم. 
اين وظيفه سنگين در وهله اول به عهده باشگاه هاست. باشگاه هايي كه 
با ارائه برنامه هايي مناسب مي توانند مس��ير موفقيت را براي بازيكنان 
خود به خصوص جوانترهاي تيم هموار كرده و مانع از اشباع زودهنگام 
آنها و پايان ناگهاني شان شوند و با بي برنامگي مي توانند باعث سوختن 
فرصت ها و استعدادهايي شوند كه مي توانند آينده فوتبال ايران را تغيير 
دهند. برنامه اي كه جهانبخش را در تيم هلندي حتي از مكالمه تلفني 
در س��اعاتي كه در اختيار باش��گاه بود نيز منع مي كرد. ساعاتي كه از 
ابتداي صبح و تا عصر ادامه داشت. مسئله اي كه شايد در نگاه اول اندكي 
س��ختگيرانه بود، اما نشان از برنامه ريزي حساب ش��ده براي بازيكنان 
جوان تيم داشت. برنامه اي كه اجازه نمي داد بازيكنان به واسطه جواني و 
سن و سال كمي كه دارند، از مسير موفقيت دور شوند. برنامه اي كه نياز 
اصلي امروز فوتبال ايران است. فوتبالي كه استعدادهاي فراواني دارد، 
اما برنامه اي براي به ثمر رساندن اين استعداد ها ندارد. مسئله مهمي كه 
طي سال هاي اخير باعث افول زودهنگام ستاره هاي زيادي شده است. 
بازيكنان جواني كه در همان يكي، دو بازي نخست توانايي هاي بالقوه 
خود را به نمايش گذاشته و چشم همگان را خيره كردند، اما عدم برخورد 
درست با اين استعداد باعث اشباع زود هنگام،  هرز رفتن و افول زودهنگام 
آنها شده است. اتفاقي كه مقصر اصلي آن عدم كنترل هيجانات افرادي 
اس��ت كه با برخوردهاي نسنجيده خود مانع از رش��د و به ثمر رسيدن 
استعدادهاي فوتبال ايران مي شوند. استعدادهايي چون آزمون كه وقتي 
در مسير درست قرار مي گيرند، مي توانند توانمندي هاي خود را به خوبي 
به معرض نمايش قرار دهند، اما در مس��ير نادرست كه قرار مي گيرند، 
فوتبال را از داشتن س��تاره اي بي بديل محروم مي كنند! اتفاق ناگواري 
كه طي سال هاي اخير براي بازيكنان زيادي رخ داده است. بازيكناني كه 
زودتر از موعد در چشم قرار گرفته و خيلي زود و قبل از آنكه توانايي هاي 

واقعي خود را به اجرا در آورند، اشباع و تمام شدند! 

واكنش ها به بازي دو 
سعيد احمديان

   گزارش
بازيك�ن فوتب�ال 
كش�ورمان براب�ر 
نماينده رژيم صهيونيستي ادامه دارد و در تازه ترين 
محكوميت ها  ديروز نمايندگان مجلس و مسئولان 
ورزش بسيج، خواستار برخورد با احسان حاج صفي 
و مسعود شجاعي ش�دند. رئيس سازمان بسيج 
ورزش�كاران هم ب�ا اش�اره به اينكه ش�جاعي و 
حاج صفي خط قرمز نظام را رد كرده اند، به حاميان 
اين دو بازيكن تذكر داد، اين چهره هاي ورزش�ي 
وارد اين بازي نش�وند و حرمتشان را حفظ كنند!

سكوت مسعود شجاعي و احسان حاج صفي پس از 
رويارويي شان مقابل تيم مكابي رژيم صهيونيستي 
همچنان ادامه دارد، در اين سو اما نمايندگان مجلس 
هم وارد ميدان ش��ده اند و همراه با مردم، خواستار 

مجازات و برخورد با اين دو بازيكن هستند. 
  واكنش علي مطهري

علي مطهري، نايب رئيس مجلس ديروز در كانال 

تلگرامي اش به حركت حاج صفي و شجاعي واكنش 
نشان داد و با بيان اين كه حضور مسعود شجاعي و 
احسان حاج صفي در مقابل تيم باشگاهي اشغالگران 
فلسطين قابل توجيه نيست، از آنها خواست براي 
ختم غائله قول عدم تكرار دهند. علي مطهري در 
كانال تلگرام خود نوش��ت: » بازي آقايان مس��عود 
شجاعي و احسان حاج صفي، دو بازيكن ايراني تيم 
باشگاهي يوناني در مقابل تيم باشگاهي اشغالگران 
فلس��طين، قابل توجيه نيس��ت؛ بايد مانند آقاي 
عليرضا جهانبخش در سال گذش��ته كه در بازي 
رفت و برگشت حاضر نشد، عمل مي كردند. هر دو، 
ملي پوش خوب ما هستند. خوب است قول بدهند 

كه تكرار نمي كنند، تا غائله ختم شود.«
  حاميان شجاعي و حاج صفي حرمت شان 

را حفظ كنند
در حالي ك��ه آحاد جامعه ورزش��ي كش��ورمان 
حركت شجاعي و حاج صفي را محكوم كرده اند، 
در مقابل ام��ا برخي فوتبالي ها از اي��ن دو بازيكن 

حمايت كرده اند، مس��ئله اي كه با واكنش رئيس 
سازمان بسيج ورزشكاران روبه رو شده است. داوود 
آذرنوش در گفت وگو با »ج��وان« به اين چهره ها 
هشدار داد: »بعضي از ورزشكاران نسنجيده از اين 
موضوع حمايت كردند، بعض��ي از اين بازيكنان از 
چهره هاي ورزشي مقبول جامعه هستند، اما اين 
افراد بايد حواسشان باشد و توجه داشته باشند كه 
با احساسات مردم بازي نكنند. يكسري افراد دنبال 
اين هستند كه اين موضوع را سياسي كنند و يك 
فضاي دو قطبي ايجاد كنند. اما اين بزرگواران شايد 
از سر ناآگاهي از اين دو بازيكن حمايت مي كنند، 

بايد حواسشان باشد و وارد اين بازي نشوند.«
آذرنوش از حاميان ش��جاعي و حاج صفي خواست 
حرمتشان را حفظ كنند: » بگذارند فدراسيون پس از 
بررسي اين تخلف، با دو بازيكن متخلف برخورد لازم 
را انجام دهد، به هر حال مسئله رژيم صهيونيستي 
خط قرمز نظام است، اسرائيل رژيمي جعلي است، لذا 
آقاي شجاعي و حاج صفي اين خط قرمز را رد كرده اند 

و به همين خاطر از كس��اني كه اين روزها از اين دو 
بازيكن حمايت كرده اند، مي خواهيم وارد اين بازي 
نشوند. هم حرمت خودشان را حفظ كنند و هم اينكه 
بگذارند فدراسيون برخورد لازم را انجام دهد. مجدداً 
تذكر مي دهم برخ��ي چهره ها كه با جنبه حمايتي 
وارد اين فضا شده اند، مي خواهم از اين حمايت پرهيز 

كنند و احساسي با مسئله برخورد نكنند.«
  برخورد جدي و محكم با خاطيان

رئيس سازمان ورزش بسيج هم ديروز به اقدام دو 
بازيكن فوتبال ايران واكنش نشان داد و خواستار 
برخورد با آنها شد. سردار كاظم يزداني در واكنش 
به رفتار زشت و ناشايست دو بازيكن تيم ملي فوتبال 
و بازي اي��ن دو در مقابل يك تي��م از رژيم جعلي 
صهيونيستي به خبرگزاري بسيج گفت: » با توجه 
به ارزش هايي كه در جامعه ما حاكم اس��ت، همه 
كساني كه اعتقاد به مسئله كودك كشي و ظلم و 
ستم رژيم صهيونيستي دارند، بايد به هر شكلي با 
اين رژيم مقابله كنند. حركت دو بازيكن و بازي آنها 
مقابل يك تيم از رژيم صهيونيستي محكوم است. « 
سردار يزداني افزود: » هر ايراني با هر مقام و مسلك و 
منش بايد خطوط قرمز را رعايت كند. لذا اميدواريم 
دستگاه هاي مسئول برخورد لازم و جدي را با اين 

مسئله داشته باشند.«
  كميسيون امنيت ملي هم محكوم كرد

كميسيون امنيت ملي و سياست خارجي مجلس 
هم بازي دو ورزشكار ايراني مقابل تيم باشگاهي از 
رژيم صهيونيستي را محكوم كرد. نقوي حسيني، 
سخنگوي كميسيون امنيت ملي و سياست خارجي 
مجلس درباره جلس��ه ديروز به خبرگزاري خانه 
ملت توضيحات بيشتري داده است: » كميسيون 
امنيت ملي و سياس��ت خارجي ضم��ن محكوم 
كردن حركت اين دو ورزش��كار، ب��ار ديگر از همه 
ورزشكاران و قهرمانان به نام كشور كه با گذشتن 
از مدال هاي رنگارنگ و مقامات ورزش جهاني، در 
برابر ورزشكاران رژيم غاصب، اشغالگر، كودك كش، 
متجاوز و جنايتكار قرار نگرفتند و با احترام گذاشتن 
به حقوق بشر و در حمايت از همه مظلوماني كه مورد 
ظلم رژيم نامشروع صهيونيستي از غزه تا لبنان، قرار 
گرفتند، به مقامات و جايگاه هاي قهرماني پشت پا 

زدند و از اين ورزشكاران تقدير و تشكر كرد.«
وي از درخواس��ت كميس��يون براي برخورد با 
حاج صفي و شجاعي خبر داد: » كميسيون اعلام 
كرد كه پذيرفتن ب��ازي در مقابل ورزش��كاران 
رژيمي كه جز اشغال، آدم كشي و تجاوز و خيانت 
در تاريخ بشر، ارمغان ديگري براي بشريت نداشته، 
بي احترامي به حق��وق هزاران ش��هيد و آواره و 
آس��يب ديده از رژيم غاصب صهيونيست است و 
قطعاً در اين راستا، مسئولان ذي ربط اقدامات و 

تصميمات لازم را اتخاذ خواهند كرد.« 
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  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

فوتباليست ها يك درصد قراردادشان را به خيريه بدهند
وقتي پاي جوانمردي و مردمداري به ميان 
مي آيد، نژاد، تيره و قبيله فراموش مي شود. 
بسياري از چهره هاي شاخص ورزشي جهان 
همواره بابت حضور در برنامه هاي حمايتي 
و اجتماعي تيت��ر اصلي اخبار رس��انه ها 
شده اند و حالا خوان ماتا، هافبك اسپانيايي 
منچستريونايتد با ارائه يك پيشنهاد ارزشي به فوتباليست هاي جهان 
نام خود را در بين ورزشكاران جوانمرد قرار داد. ماتا با ايجاد يك كمپين 
تاريخي در فضاي مجازي از تمام فوتباليست ها دعوت كرده تا يك 
درصد از قراردادشان را به امور خيريه اختصاص دهند. خودش نيز به 
عنوان اولين عضو اين كمپين اين كار را انجام داده است. ماتا مي گويد: 
»بايد تلاش دسته جمعي و وحدت فوتبال را در جامعه تحقق دهيم و 

بدانيم كه به عنوان انسان همه در يك تيم هستيم.«

اساسنامه كشتي براي رفع تعليق اصلاح  شد
تعليق كشتي و خطر بروز آن از آن دست 
خبرهايي بود كه همه را شوكه كرد، خبري 
كه خيلي جدي ورزش اول كشور را تهديد 
كرد آن هم به خاطر عدم اصلاح اساسنامه، 
اما حالا رس��ول خادم، رئيس فدراسيون 
كشتي از حل شدن اين موضوع مي گويد: 
»بعد از اعتراض كميته بين المللي المپيك، مجمع فدراسيون كشتي 
را برگزار كرديم و با همكاري وزارت ورزش جوانان و نگاه كارشناسانه 
دكتر سلطاني فر در جهت استقلال فدراسيون ها و همچنين اعضاي 
مجمع، پاس��خ هاي لازم به اعتراض هايي كه اعلام شده بود، تهيه، 
تنظيم و ارسال كرديم. اميدواريم كه پاس��خ بعدي آنها موافقت و 
پذيرش اصلاحيه ما باشد تا مشكلي براي كشتي  ايران در رقابت هاي 

جهاني و بين المللي پيش نيايد و بتوانيم به كارمان ادامه دهيم.«

معرفي هيئت مديره جديد پرسپوليس
وزارت ورزش س��رانجام عص��ر ديروز اعض��اي جديد هيئ��ت مديره 
پرسپوليس را معرفي كرد. هيئت مديره اي كه به تركيب اصلي آن دست 
زده نش��د و تنها محمدرضا حاجي بيگي و ابوالفضل روغني گلپايگاني 
جايگزين زادمهر و گلزاري كه پيشتر استعفا داده بودند، شده و به جمع 
طاهري، كاشاني و گرشاسبي اضافه شدند. محمدرضا حاجي بيگي، عضو 
جديد هيئت مديره سرخپوشان پيش از اين حدود چهار سال رياست 
آتش نشاني تهران را بر عهده داشت. خيلي از مسئولان معتقدند كه در 
زمان رياست او بر سازمان آتش نش��اني اين سازمان از نظر تجهيزات و 
امكانات به روز و ماشين آلات جديد براي سازمان آتش نشاني خريداري 
شد. او پس از عزل از سمتش براي مدت كوتاهي رئيس پايانه هاي حمل 
و نقل عمومي شهرداري تهران بود كه پس از يك سال از اين سمت هم 
كنار گذاشته شد و حال با تصميم وزير ورزش قرار است، پرسپوليس 
را همراهي كند. ديگر عضو جديد هيئت مديره پرسپوليس ابوالفضل 
روغني گلپايگاني است. رئيس كميسيون صنايع اتاق بازرگاني و يكي 
از فعالان صنعت چوب و كاغذ كه از سوابق مديريتي او مي توان به مدير 
كلي در حوزه وزارت بازرگاني و مس��ئوليتش در شركت فروشگاه هاي 

زنجيره اي رفاه، اشاره كرد.
------------------------------------------------------------

بايرن، فاتح سوپرجام آلمان
بايرن مونيخ، فاتح سوپركاپ آلمان شد. ديدار سوپركاپ آلمان در حالي 
شنبه شب با مصاف دو تيم بايرن مونيخ و بورسيا دورتمند برگزار شد كه 
بازي با تساوي 2- 2 به پايان رسيد، تا براي مشخص شدن برنده بازي كار به 
ضربات پنالتي بكشد. در ضربات پنالتي اما دورتمند برتري خود را از دست 

داد و نهايت بازي با نتيجه پنج  بر چهار به سود بايرن به پايان رسيد.

شيوا نوروزي

دنيا حيدري

موج محكوميت حركت شجاعي و حاج صفي و هشدار به حاميان اين دو بازيكن

قابل توجيه نيست، تكرار نشود!

ديدار برانكو از كودكان بي سرپرست كرج
صبح شنبه، مؤسسه خيريه كودكان بي سرپرست مهر مادر كرج يك مهمان 
ويژه داشت. برانكو ايوانكوويچ، سرمربي كروات پرسپوليس. اين برنامه ويژه 
و هديه مترجم پرسپوليس براي اين مؤسس��ه خيريه و كودكان آن بود. 
هديه اي براي شاد كردن كودكاني كه گاه يك حضور و لبخندي مهربانانه 
مي تواند دل هاي شكسته آنها را شاد كند. برانكو كه بارها و بارها در طول 
مدت حضورش در ايران با حضور در آسايشگاه هاي خيريه و همچنين ديدار 
با جانبازان و كودكان بيمار نشان داده فوتبال تنها چيزي نيست كه به آن 
فكر مي كند، اين بار با حضورش در مؤسسه خيريه مهر مادر، ساعات خوشي 

را براي كودكان بي سرپرست و بدسرپرست اين مجموعه رقم زد. 

مصطفي هاشمي طبا

رئيس سابق سازمان 
تربيت بدني 

فريدون حسن
   منهاي فوتبال

متأسفانه تمام نگاه مسئولان به فوتبال است
بانوي اول كاراته ايران اين روزها با المپيكي شدن رشته اش بيشتر از قبل تلاش مي كند. حميده 

عباسعلي خوب مي داند المپيك ميداني متفاوت تر از بقيه رقابت هاست. بنابراين خيلي با 
احتياط در خصوص حضور در بزرگ ترين آوردگاه ورزش جهان حرف مي زند.  عباسعلي 
مي گويد: »من تمام تلاش خود را خواهم كرد تا در المپيك نتيجه خوبي كسب كنم؛ 
المپيك آوردگاه بزرگي است كه هر ورزشكاري آرزوي حضور در آن را دارد. البته اول 
بايد فكر كسب سهميه باشم و بعد به فكر قرار گرفتن در مسير رقابت ها، تمام تلاشم را 

مي كنم، اما قولي براي كسب مدال نمي دهم.« وي با اشاره به اينكه از زمان المپيكي 
شدن كاراته تنها وعده داده شده، ادامه داد: »مسئولان بايد اهميت بيشتري 

به ورزشكاران به ويژه بانوان بدهند. زنان ايراني علاوه بر اينكه قرار است 
افتخارآفريني كنند به عنوان نماد كشور در مسابقات حضور دارند و 
دنيا زنان ايران را با حجاب مي شناسد و ما بايد از اين اعتقاد و عناويني 
كه به دس��ت آوريم، دفاع كنيم، اما وقتي حمايت نشويم و دغدغه 
نداشته باشيم كار سخت مي شود. براي مثال ورزشكار المپيك نبايد 
دغدغه تمرين داشته باشد يا هزينه فيزيوتراپي و درمان را از جيب 
خودش بپردازد، اينها براي ورزشكار معضل است. از زمان المپيكي 
شدن كاراته تنها شعار و حرف ش��نيديم و هيچ كاري انجام نشده 
است. متأسفانه در كشور ما همه نگاه ها و توجه مسئولان به فوتبال 
است و اين قشنگ نيست. بسياري از رشته ها در المپيك عنوان دار 

هستند، اما فوتبال حتي سهميه هم نمي گيرد.«

سهميه المپيك و بازي هاي آسيايي را مي گيرم
زهرا نعمتي كه با حضور در المپيك 2016 ريو به عنوان يك ورزشكار معلول تاريخ ساز شد، 
حالا از هدف بزرگ بعدي خود يعني حضور در المپيك بعدي و بازي هاي آسيايي سخن 
مي گويد. بانوي تيروكمان ايران كه سخت مورد توجه كميته بين المللي پارالمپيك 
قرار گرفته و جزو برترين هاي دنيا محسوب مي شود، درباره آخرين وضعيت خود در 
رقابت هاي پيش رو گفت: »نه تنها براي المپيك آتي برنامه دارم، بلكه مي خواهم 
براي اولين بار در بازي هاي آسيايي هم شركت كنم. البته اين مسئله به تعامل 
فدراس��يون تيروكمان و كميته ملي پارالمپيك ني��از دارد تا بتوانم بدون 
دغدغه و با خيال آس��وده به عنوان يك ورزشكار پارالمپيكي براي 
كسب سهميه اين دو رويداد تلاش كنم.« نعمتي كه طي ماه هاي 
اخير به خاطر برخي مشكلات خانوادگي با حاشيه هايي روبه رو 
شده در اين خصوص هم مي گويد: »من يك ورزشكار هستم و 
هميشه خودم را در قبال لطف و محبت مسئولان و مردم مسئول 
مي دانم. به كشور، پرچم و مردم ايران عرق زيادي دارم و اجازه 
نمي دهم هيچ مشكلي مانع از تلاشم براي به اهتزاز درآمدن 
پرچم ايران در ميادين مختلف شود. نمي گذارم مسائل شخصي 
روي كارم و اهداف و برنامه هايي كه دارم تأثير بگذارد. اميدوارم 
با برنامه ريزي دقيق مسئولان و فراهم شدن شرايط و امكانات 
براي شروع برنامه هاي آماده سازي من هم با برنامه دقيق تر كارم را 
دنبال كنم و بتوانم براي كشورم افتخارات بيشتري كسب كنم.«

تيم ملي كشتي فرنگي جوانان ايران    كشتي
قهرم�ان جه�ان ش�د. جوان�ان 
فرنگي كار ايران كه  در پايان روز اول رقابت هاي قهرماني جهان 
در فنلاند موفق به كسب دو مدال طلا شدند و با درخشش در روز 
دوم بالات�ر از امريكا و روس�يه قهرم�ان اين رقابت ها ش�دند.
پويا دادم��رز در وزن 50 كيلوگ��رم و كرامت عبدولي كش��تي گير 
60كيلوگرم تيم جوانان ايران، دو مرد طلاي��ي روز اول اين رقابت ها 
براي ايران بودند. شاگردان حميد باوفا با كسب اين دو مدال ارزشمند 
و امتياز 27 در پايان روز اول بعد از امريكاي 29 امتيازي در رده دوم 
جدول رده بندي رقابت ها قرار گرفتند، روسيه نيز با 21 امتياز سوم 
است، اما با توجه به آغاز رقابت هاي روز دوم و پايان مسابقات كه از صبح 
ديروز شروع شد، جوانان فرنگي كار كشورمان رقابت شانه به شانه اي 

را با امريكايي ها آغاز كردند. صبح ديروز كشتي ها در اوزان 55، 66، 84 
و 120 كيلوگرم برگزار ش��د كه امين كاوياني در 66 و آرمان عليزاده 

در 84 كيلوگرم با غلبه بر حريفان خود راهي ديدار نهايي شدند. امين 
ميرزازاده نيز در 120 كيلوگرم شانس كسب مدال برنز را داشت. اين سه 
كشتي گير ديشب برابر حريفان خود به ميدان رفتند. با توجه به اينكه 
حريفان كاوياني و عليزاده از ارمنستان و روسيه هستند و مي  توان روي 
مدال آوري ميرزازاده نيز حساب كرد، اين اميد وجود دارد كه جوانان 
فرنگي كار ايران عنوان قهرماني رقابت هاي جهاني را به دست آورند. به 
اين ترتيب و با احتساب اين نتايج تيم ملي كشتي فرنگي جوانان ايران 
قهرمان جهان شد. مهرداد اسفندياري فر، مربي تيم كشتي فرنگي 
جوانان پس از پايان رقابت هاي روز اول گفت: »بچه ها ماه هاست كه 
براي چنين روزي تمرين كرده اند. خوش��حاليم ك��ه در روز اول طلا 
گرفتيم و هم قسم شده ايم تا با كسب مدال هاي خوشرنگ و تكرار آن 

در روز دوم بتوانيم به عنوان قهرماني جهان دست پيدا كنيم.«

جوانان كشتي فرنگي قهرمان جهان  شدند


